
Protokril Nr 11/ 2016
XI sesja Rady Miejskiej w Czlopie

z dnia 23 lutego 2016 r.

Rozpoczgcie obrad godz. I loo.
Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaproszeri go6cie wg zal4czonych do
protokolu list obecnoici ( zat. Nr I i 2 ).

Porzadek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:
a) otwarcie sesji,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjEcie porzqdku obrad,
d) przyjgcie protokolu z X sesji Rady Miejskiej.

2. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
mr9ozysesy]nym.

3. Sprawozdanie z dzialalnoici Bumistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym.

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa. z realizacji programu
wsp6lpracy samorzqdu Gminy Czlopa z organizacjamr pozan4dowymt oraz
podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust.2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietn1a2003r.
o dzialalnodci po2ytku publiczrego i wolontariacie (tj. Dz.U. z 20I4r. poz.lllS ze
zmianamil wprowadzonego uchwalq NR IIIl14l201'4 Rady Miejskiej w Czlopie
z dnia 30 grudnia 2014 roku.

5. Sprawozdanie z dzialalno6ci Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu za
2015 rok i przedstawienie planu pracy na 2016 rok.

6..Sprawozdanie Dyrektora Domu Kultury w Czlopie z dzialalno6ci za 2015r.
i przedstawienie planu pracy na 2016 rok.

7. Sprawozdanie Przewodniczqcego Gminnej Komisji RozwiTywania Problem6w
Alkoholowych w Czlopie z dzialalnodci za 2015 rok.

8. Przyjgcie informac.ji z dzialalnoSci Posterunku Policji w Czlopie w zakresie
bezpieczeristwa i porz4dku publicznego na terenie Miasta i Gminy Czlopa.
a) infornacja Komendanta Powiatowej Policji w Walczu.
b) inlormacja Kierownika Posterunku w Czlopie.
c) infomacja Komendanta Strazy Miejskiej w Czlopie.

9. Sprawozdanie Kierownika Miejsko-Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej
z dzialalno6ci Pomocy Spolecznej w Gminie Cztropa za 2015r.

l0.Informacja dotycz4ca gospodarki odpadami na terenie Miasta i Gminy Czlopa
w 2015 roku.

l l.Interpelacje i zapytania radnych.
l2.Podjgcie uchwal w sprawach:
l2.l.zmian w budLecie Miasta i Gminy Czlopa na 2015 rok.

12.2. wyrulenia zgody na sprzedaz prawa wlasnoici nieruchomo6ci stanowi4cej

mienie komunalne Miasta i Gminy Czlopa.



l2.3,ustalenia stawek oplat za zajgcie pasa drogowego dr6g, kt6rych zarzqdcq.jest
Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa.

72.4. rozpafizenia skargi Pana Jacka Br6dka na dzialanie Burmistrza Miasta i Gminy
Czlopa.

l2.S.przeprowadzenia postgpowania wyjaSniaj4cego w sprawie wygaSnigcia mandatu
radnego.

l3.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
l4.Wolne wnioski i informacje.
l5.Zakorlczenie obrad sesji.
Ad.l a, b, c, d. otwarcie sesji.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki otworzyl obrady XI sesji
tej kadencji Rady Miejskiej, serdecznie przywital radnych, burrnistrza, skarbnika,
zaproszonych goSci oraz wszystkich obecnych na sesji.
Na podstawie listy obecno6ci Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
stwierdzil quorum.
Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jest 14 radnych. Nieobecny radny to Miroslaw
Nowak.
Wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moZe podejmowai prawomocne
decyzje.
Porz4dek obrad XI sesji Rady Miejskiej zostal przedstawiony w materialach na sesjg
i Pan Przewodnicz4cy Rady zwraca sig z pltaniem czy kto6 z radnych chcialby
wnie56 do porzqdku obrad jakie6 zmiany?
Wobec braku uwag do powyzszego porz4dku obrad Pan Przewodnicz4cy Rady
poddat go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo - 14 radnych.
Za przyjgciem porz4dku obrad - 14 radnych
Ptzeciw - 0 radnych
Wstrzymalo sig - 0 radnYch
Porz4dek obrad XI sesji Rady Miejskiej w Czlopie zostal przyj7ly przez radnych
jednoglodnie bez wpron adzania zmian.
Prryjgcie protokolu z X sesji Rady Miejskiej.
Protok6l z X sesji byl wylozony do wgl4du w biurze Rady w okresie
miEdzysesyjnym.
W zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej
z zapytariem czy s4 uwagi do protokolu z X sesji Rady Miejskiej w Czlopie?
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie przyjgcie
protokolu z IX sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2015 roku.
W glosowaniu udzial wziglo
Za przyjgciem
Plzeciw
Wstrzymalo siQ

- 14 radnych.
- 14 radnych.
- 0 radnych.
- 0 radnych.

W wlmiku glosowania Rada Miejska przyjqla protok6l jednoglo6nie.
Ad.2.Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzysesyjnym zostala przedstawiona przez Pana Zbigniewa

Tymeckiego.



Do powyZszej informacji nie wniesiono uwag.
Przedstawiona inlormacja stanowi zal4cznik Nr 3 do niniejszego protokolu
Ad.3.Sprawozdanie z dzialalno6ci Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym zostalo przedstawione przez Pana Zdzi.slawa Kmiei Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik Nr 4 do niniejszego protokolu.
W zwi4zku z poryzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwraca sig z p1'taniem czy radni majq pltania b4dz uwagi do przedstawionego
sprawozdania.
Pan Radny Lech Zask6rski zabierajqc glos zwr6cil uwag9, ze w pzedstawion).rn
sprawozdaniu brak jest infonr.racji na temat wydanych zarz7dzei:. przez Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa w okresie migdzysesyjnym. Podkre3lil, ze w dniu 30 grudnia
2015 roku przez Radg Miejsk4 w Czlopie zostal uchwalony budZet na 2016 rok, ajuz
4 stycznia 2016 roku zostalo wydane zarz4dzenie Butmistrza Miasta i Gminy Czlopa
w sprawie zmian w budzecie Miasta i Gminy Czlopa na rok 2016. Zmiaray dotycz4
zwigkszenia wydatk6w w planie finansowym szkoly podstawowej w Czlopie w dziale
801 i rozdziale 801 l3 o kwotg 27.250,00 zlotych na dowo2enie uczni6w do szk6l.
Nastgpnie w dniu 18 stycznia 2016 roku zostalo wydane kolejne zarzqdzenie
w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy Czlopa na rok 2016 gdzie dokonuje sig
ponownie zmian, gdzie migdzy innymi zmniqsza sig wydatki w planie finansowym
Gimnazjum Publicznego w Czlopie w dziale 801, a rozdziale 80113 dowoZenie
uczni6w do szk6l o kwotg 312.720,00 zlolycb'. Zaznaczyl, 2e w tym momencie
interesuje go dowoZenie uczni6w do szk6l.
W zwi4zku z poryzszym stawia pytanie po co byly i czemu mialy sluzyi te zmiany.
Jaki mial byi pow6d tych zmian skoro juZ w listopad zie byly zabezpieczone Srodki na
ten cel w wysokodci 460.000,00 zlotych. Kwota ta byla zabezpieczona na dowoZenie
uczni6w do szk6l w budZecie Publicznego Gimnazjum w rozdziale 80113'
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zwraca sig z pltaniem,
w kt6rym punkcie obrad jeste6my, czy sq to interpelacje czy wnioski radnych?
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie odpowiadaj4c
na powyzsze pytanie wyja6nil, iZ Panu Radnemu Lechowi Zask6rskiemu chodzi o to,
aby w sprawozdaniu miqdzysesyjnym Burmistrza byly r6wnie2 informacje doryczqce
wydau anych przet ntego zarz7dzei.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Grniny Czlopa stwierdzil, 2e zarz7dzenra
sq na stronie intemetowej i moana je przeczTtai. Zdaniem Burmistrza nie dotycz4 one
jego sprawozdania. Ponowil powt6mie p)tanie, czy s4 to interpelacje i zapl4wtra
radnych?
Pan Radny Lech Zask6rski zwraca sig z pltaniem do adwokata Patryka Michalika
czy zarz4dzenia powinny byi akceptowane na najbliZszej sesji przez Radq Miejsk4?
Pan Patryk Michalik adwokat ustosunkowuj4c sig do powyzszego pltanla
stwiefizil, ze Zaru4dzenia Butmistrza urynlkaj4 z zastrzezonych dla niego kompetencji
i nie wymagajq akceptacji Rady Miejskiej. Ka,idy ztych organ6w ma inne sobie tyko
wla3ciwe uprawnienia. Uprawnienia kierownika jednostki samorzqdu terltorialnego
sluzq organizacji pracy jednostki.



Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie zwr6cil
uwagg, Ze tematyk a zarz4dzen zoslanie rozwinigta w dalszej czgSci obrad.
Ad 4.Sprawozdanie Burrnistrza Miasta i Crminy Czlopa z realizacji programu
wsp6lpracy samorzqdu Gminy Czlopa z organizacjami pozarz4dowymi otaz
podmiotami, o kt6rych mowa w a .3 ust.2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.
o dzialalno5ci poZytku publicznego i wolontariacie (tj. Dz.U. z 2014r. poz.11l8 ze
zmianami/ wprowadzonego uchwal4 NR IIIll4/2014 Rady Miejskiej w Czlopie
z dnia 30 grudnia 2014 roku zostalo przedstawione ptzez Parra Zdzislawa Kmiei
Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa.
W zwiqzku z poryzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwraca sig z pytaniem czy radni maj4 pltania b4dZ uwagi do przedstawionego
sprawozdania.
Pani Radna Lucyna Witkowska zwraca sig z pltaniem do adwokata czy o dotacjg
moZe zwr6cii sig podmiot czy organizacla nie posiadaj4ca osoboworici prawnej. Czy
mozna DzyczaC lak4 osobowodi?.
Pan Patryk Michalik adwokat odpowiedzial, 2e gmina nie moze uzyczai
osobowoSci prawnej. Podmioty albo maj4 osobowo3i prawnq, albo jej nie posiadaj4
i to wynika z przepis6w prawa. Pltanie natomiast sprowadza sig do kwestii, czy o tak4
dotacjg mog4 ubiegai sig podmioty nie posiadaj4ce osobowodci prawnej? Adwokat
stwierdzil, ze na chwilg obecnq nie potrah odpowiedziei na to p)tanle.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie zwraca sig do
Pana Wojciecha Lisowskiego Przewodniczqcego Komisji, Rolnictwa, Rozwoju
Gospodarczego, Budzetu i Finans6w z p)'taniem w kontekScie udzielonej w wysokoSci
4 tysigcy zlotych dotacji Migdzyszkolnemu Uczniowskiemu Klubowi Karate. Czy ten
klub zloZyl sprawozdanie finansowe z a ubiegly rok?
Pan Wojciech Lisowski Przewodnicz4cy Komisji, Rolnictwa' Rozwoju
Gospodarczego, Budietu i Finans6w poinformowal, ze nie przypomina sobie, aby
otrzymal sprawozdanie na przyklad Klubu Unia.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie wyrazil
zdziwienie,2e obecna dotacja zostala ju2 rozdysponowana, a podmioty nie rozliczyty
sig z poprzedniego roku.
Pan Pawel Skrzeczkowski, Zastgpcx Burmistrza poinformowal, Ze sprawdzi jaki
jest stan tych dokument6w i w6wczas przekaZe informacje.
Wobec braku innych p)'tai i uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod
glosowanie przyjgcie sprawozdania.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgtra powy2sze sprawozdanie jednoglo6nie.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik Nr 5 do niniejszego protokolu.
Ad.5 Sprawozdanie z dzialalnoSci Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu za
2015 rok i przedstawienie planu pracy na 2016 rok opracowane zoslalo pnez
kierownika PNCKiS w Czlopie Pana Marka Matelg.
Przedmiotowe pisemne sprawozdanie bez planu pracy na 2016 rok radni otrzymali
w materialach na sesjg, stanowi ono zal4czrik Nr 6 do niniejszego protokolu'
W zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymeck

zwraca sig z pltaniem czy radni majq pltania b4dZ uwagi do przedstawionego

sDrawozdania.



Nastgpnie stawia pytanie dlaczego nie zostal dostarczony do dnia dzisiejszego plan
pracy na 2016 rok mimo tego, 2e kierownik otrzymal w tej sprawie stosowne pismo.
Pan Marek Matela Kierownik Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu
poinformowal, 2e plan pracy nie jest jeszcze do koica gotowy poniewaz w drugiej
polowie marca odbgdzie sig spotkanie z przedstawicielami partnerskiej gminy
Neuenkirchen i w6wczas zostarie przyjgty hamonogram prac na rok bieZqcy.
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos poinformowal, 2e w zwr4zku z ustaleniami
Komisji Rewizyjnej z dnia 29 stycznia 2016 roku zloZyl w dniu 1.7.02.2076 toktt
w kancelarii Urzgdu Miasta i Gminy Czlopa, pismo adresowane do Pana Marka Mateli
kierownika Polsko - Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu w Czlopie z proSbq
o dostarczenie do Komisji Rewizyjnej informacji na temat:

o wsp6lpracy polsko - niemieckiej w 2015 roku, a w szczeg6lno6ci przedstawienie
przyjgtego planu wsp6lpracy Polsko - Niemieckiej w 2015 roku i stanu jego
realizacji w roku 2015,

o planu wsp6lpracy polsko-niemieckiej w 2016 roku,
. czy dotychczasowa wsp6lpraca polsko - niemiecka prowadzona jest zgodnie

z umow4 dolyczqcq dofinansowania budowy obiektu Polsko Niemieckiego
Centrum Kultury i Sporlu w Czlopie,

. terminu zakoi.rczenia fiwania w/w umowy.
W zwi4zku z poryzszym zwraca sig do Pana Przewodnrczqcego, 2e skoro radni nie
maj4 tych inlormacji to stawia wniosek o przeglosowanie, aby sprawozdanie
z dzialalno6ci Polsko - Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu za 2015 rok
i przedstawienie planu pracy na 2016 rok przenieSi na kolejn4 sesjq

Pan Marek Matela kierownik PNCKiS zabieraj4c glos stwierdzil, ze sprawozdanie
z dziatralnoici Polsko-Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu za 2075 rok onz
o wsp6lpracy polsko-niemieckiej opatrzony kolorowymi fotografiami radni otrzymali,
opisana zostala jego realizacja, st4d nie do koica rozumie sk4d ponowr.ra pro6ba Pana
Radnego Pluta o dostarczenie takich material6w skoro jest w ich posiadaniu. Nie
rozumie dlaczego Komisja Rewizyjna chce te informacje i stawia pytanie czy planem
pracy komisji jest kontrola Polsko-Niemieckiego Centrum, czy wplyn4l jakiS

wniosek? Praca Polsko - Niemieckiego Centrum byla przedmiotem prac komisji rady,
plany zostaly doglgbnie om6wione, st4d Pan Kierowr.rik nie widzi sensu przekladania
glosowania nad dostarczonym sprawozdaniem na kolejn4 sesjg.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabieraj4c glos nawi4zala do deklaracji
kierownika i Pana Burmistrza odnoSnie przeprowadzenia audltu, w celu wyja6nienia
niejasnoSci, co do stanu wl.posaZenia obiektu. Pani Radna pyta, czy podjqte zostaly
jakieS kroki w tym kierunku?
Pan Marek Matela kierownik PNCKiS wyja6nil, Ze sprawa jest w toku i ustalenia
powinny byi gotowe w ci4gu miesi4ca. Kierownik zaprosil Komisjg Rewizyjn4 do
zapoznania srg z ty mi ustaleniami.
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos ponownie stawia wniosek formalny aby
glosowanie nad przyjgciem sprawozdania odlozyc na kolejn4 sesjg. W6wczas radni

bgdq mieli peln4 wiedzg na temat wywi4zywania sig gminy z zawartej umowy'



Pan Marek Matela kierownik PNCKiS zabieraj4c glos stwierdzil, 2e porz1dek
obrad zostal juZ przeglosowany i nie ma ju2 mo2liwo6ci zdjgcia z porzqdku obrad
tego punktu. Mozna jedynie sprawozdania nie przyj4i.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie zaproponowal,
aby przej5d do glosowania nad zloZon1nn sprawozdaniem.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabierajqc glos zwraca sig z pyaniem od jakiego
momentu jest liczone calkowite rozliczenie projektu ?
Pan Marek Matela kierownik PNCKiS odpowiadaj4c na powy2sze planie
poinformowal, 2e hwalo6i projektu jest liczona od momentu otwarcia Polsko-
Niemieckiego Centrum Kultury i Spoftu w Czlopie.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabierapc glos poinformowal, ze Przewodnicz4cy
Komisji Rewizyjnej Pan Cezary Pluta z+oityl wniosek o przeniesienie na nastqpnq
sesjg sprawozdania PNCKiS, a to wynika z py'tart jakie radni dzisiaj stawiaj4 Panu
kierownikowi PNCKiS. Byi moZe nalery te wszystkie materialy uzupelnid, st4d
bgdzie lepiej abySmy sig t4 spraw? zajgli na nastgpnej sesji, a nie odrzucali tego
sprawozdania dzisiaj. Nale2aloby t9 kwestig przeglosowa6.
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos jeszcze raz stawia wniosek
o przeniesienie na nastgpnq sesjg sprawozdania z dzialalnoici Polsko-Niemieckiego
Centrum Kultury i Sportu za 2015 rok.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie
przeniesienie "Sprawozdania z dzialalnolci Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury
i Sportu 2a2015 rok i przedstawienie planu pracy na 2016 rok" na kolejnq sesjg.
W glosowaniu udzial wziglo 14 radnych.
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig -

14 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

W wyniku glosowaaia Rada jednoglodnie postanowila o przeniesieniu powyZszej
informacji na kolejn4 sesjg.
Ad 6.Sprawozdanie Dyrektora Domu Kultury w Czlopie z dzlalalno('ci za 2015r.
i plan pracy na 2016 rok opracowane zosta/'o pruezPani4 Jolantg Drabiirsk4 Dyrektora
Domu Kultury w Czlopie.
Przedmiotowe pisemne sprawozdanie bez planu pracy na 2016 rok radni otrzymali
w materialach na sesjg, stanowi ono zal4cznik Nr 7 do niniejszego protokolu.
W zwi4zku z poryzszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwraca sig z pytaniem czy radni maj4 pytania b4dZ uwagi do przedstawionego
sprawozdania.
Pan Radny Lech Zaskrirski zabieraj4c glos stawia pltanie odno6cie stanu
czytelnictwa w oparciu o dane z filii Miejskiej Biblioteki Publicznej. Radny prosil o te
dane wczeSniej, ale nie uzyskal odpowiedzi.
Pani Jolanta Drabirhska Dyrektor Domu Kultury w Czlopie odpowiadaj4c na
powyzsze p)'tanie stwierdzila, 2e wszelkie dane sq zbierane na bieZqco i je6li radni
chc4je uzyskai, to zosranq ptzekazane.
Pan Radny Lech Zask6rski poprosil o wyjadnienie czy uzyskana dotacja na zakup

noworici wydawnic zych jest pneznaczona na 20 I 6 rok?



Pani Jolanta Drabiriska Dyrektor Domu Kultury w Czlopie odpowiadaj4c na
poryzsze pl4anie wyjaSnila, 2e kaldego roku skladany jest wniosek na uzyskanie
dotacji na zakup ksi42ek i regulamie te Srodki s4 uzyskiwane. Dotacja, o kt6r4 p1'ta
Pan Radny Zask6rski dotyczyla roku 2015.
Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos zaplal o frekwencjg na zajgciach
wieczomych.
Pani Jolanta Drabiiska Dyrektor Domu Kultury w Czlopie odpowiadaj4c na
poryzsze pltanie stwierdzila, ze jest kilka staiych grup i moZna powiedziei, 2e ok.
300 os6b tygodniowo uczestniczy w r62nych zajqctach. W okresie jesienno -
zimowym ta iloSi sig zwigksza i bardzo trudno jest powiedziei dokladnie ile os6b
uczestniczy w poszczeg6lnych okresach. Pani Dyrektor zaznaczyla, 2e Dom Kultury
jest plac6wk4 otwart4 dla wszystkich. Lalem uczestnik6w na zajgciach jest rniej, ale
w6wczas pracownicy Domu Kultury s4 obecni na festynach, kt6re gromadz4 masg
uczestnik<irw. w tym mlodzie2 i dzieci.
Pan Radny Lech M4dry zapytal gdzre konkretnie w czasie ferii odbywaly sig
zajgcia czy w Domu Kultury czy w Polsko-Niemieckim Centrum Kultury i Sportu?
Pani Jolanta Drabiriska Dyrektor Domu Kultury w Czlopie poinformowala, 2e
przekazala grafik zajgi odbywajqcych sig w czasie ferii. Do godziny 15.00 odbywaly
sig one w Polsko Niemieckim Centrum Kultury i Sportu w Czlopie, a p6Zniej do
wieczora w Domu Kultury.
Wobec braku innych pltan i uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod
glosowanie przyj gcie sprawozdania.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla povryzsze sprawozdanie jednoglo6nie.

Ad.T.Sprawozdanie Przewodniczqcego Gminnej Komisji Rozwiqzpvania
Problem6w Alkoholowych w Czlopie z dzialalno6ci za 2015 rok.

SprawozdaniePrzewodnicz4cegoGminnej Komisji RozwiqzywaniaProblem6w
Alkoholowych w Czlopre z dzialalnoi;ci za 2015 rok opracowane napi6mie radni
otrzymali w materialach na sesjg.
W zwiqzku z powyzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Zbigniew Tymecki zwraca
sig z pl4aniem czy radni maj? pltania bqdZ uwagi do przedstawionego sprawozdania'
Wobec braku uwag do powyzszego sprawozdania Pan Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej poddal go pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska rrzyjQla pory2sze sprawozdanie jednogloSnie.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik Nr 8 do niniejszego protokolu
Ad.8.Informacja z dzialalnoSci Posterunku Policji w Czlopie w zakresie
bezpieczefstwa i porz4dku publicznego na terenie Miasta i Gminy Czlopa w 2015
roku zostala przedstawiona przez Komendanta Powiatowego Policji w Walczu Pana
Jacka Cegielg oraz kierownika Posterunku Policji w Czlopie Pana Adama
Skotnickiego. PowyZsz4 infomacjg radni otrzymali na pi6mie w materialach na sesjq
i stanowi ona zal4cznik Nr 9 do niniejszego protokolu
W zwi4zku z poryzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwraca sig z p1'taniem czy radni majq pltania bqdZ uwagi do przedstawionej

informacii.



Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos poinformowal, 2e informacja
z dzialalnoici Posterunku Policji w Czlopie w zakresie bezpieczeirstwa i porz4dku
publicznego na terenie Miasta i Gminy Czlopa w 2015 roku, byla przedmiotem obrad
Komisji Rewizyjnej w dniu 78.02-201,6 roku. Radny wyrazil zadowolenie, 2e
statystyki wykuuj4 spadek iloSci czyn6w karalnych, a Policja uporala sig z brakami
kadrowymi.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zwr6cil sig z nastgpuj4cym pytaniem do kierownika
Posterunku Policji w Czlopie Pana Adama Skotnickiego czy monitoring w kt6ry
gmina zainwestowala okreSlone Srodki w naszym mieScie jest pomocny i w jakim
zakesie Policja wykorzystuje dane z tego monitoringu?
Ki€rownik Posterunku Policji w Czlopie Pan Adam Skotnicki odpowiadajqc na
powyzsze pytanie wyjasnil, ze monitoring jest wykorzystlnvany w bie24cej pracy
operacyjnej. W tym zakresie Policja wsp6lpracuje ze Strarzq Miejsk4 i w kazdym
mozliwym przl.padku nagrania mog4ce slu2y6 jako material dowodowy w sprawie sq
przegl4dane i zabezpieczane. Pan Kierownik zasugerowal nawet, aby tych kamer bylo
wigcej i wtedy z pewnodci4 bgdzie bezpieczniej.
Pan Radny Wojciech Lisowski zwraca sig z p1'taniem jak wyglqda problem
narkomanii na terenie Gminy Czlopa?
Kierownik Posterunku Policji w Czlopie Pan Adam Skotnicki odpowiadajqc na
poryzsze p)'tanie wyjaSnil, Ze ujawnienie przestqpstw narkotykowych jest wynikiem
pracy operacyjnej funkcjonariuszy, ich wykrycie jest bardzo trudne, a do tego
dochodzi niekiedy koniecznoii korzystania z laboratori6w na wyniki badari kt6rych
rrzeba czasem bardzo dlugo czekai.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa korzystaj4c z obecnoSci
Pana Jacka Cegiely Komendanta Powiatowej Policji w Walczu podzigkowal za
zaangazowanie Policji w bezpieczeristwo dzieci podczas lerii zimowych i za spotkanie
w Drzonowie.
Wobec braku innych pyaf i uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod
glosowanie przyj gcie informacji.
W wyniku glosowania Rada Miejska pnyjqla powyizszq informacjg jednoglodnie

Sprawozdanie z dzialalnoSci Straty Miejskiei na terenie Miasta i Gminy Czlopa
za 2015 roku zostalo opracowane przez Komendanta Strazy Miejskiej w Czlopie Pana
Jana Szczyglewskiego, kt6re radni otrzymali na piSmie w materialach na sesjg.
W zwiqzku z poryzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwraca sig z p)taniem czy radni maj4 pytania b4d2 uwagr do przedstawionego
sprawozdania.
Pan Radny Lech Zask6rski zwr6cil uwagg, 2e w sprawozdaniu znalazla siq tabela
z danymi dolyczEcymi ilo5ci dni, kiedy w poszczeg6lnych miejscowo6ciach pracowal

fotoradar i liczba stwierdzonych wykoczefi przez folotadar. Poprosil o wyja6nienie
tego zestawienia.
Pan Jan Szczyglewski Komendant Stra2y Miejskiej w Czlopie odpowiadaj4c na
powyzsze pltanie wyjasnil, ze fotoradar w jednej miejscowosci mo2e stad jeden dziei
i zroUiO pizypuSemy 50 2d196, a w innej miejscowofci 3 dni i zrobii tych zdjqi

wiecei.



Pan Radny Cezary Pluta zabierajec glos st\,vierdzil, ze dane wykazuj4 w 2015 roku
2203 wykroczenia z q,tulu kt6rych wystawiono 736 mandat6w, udzielono 108
pouczei i sporz4dzono 261 wniosk6w do s4du. Z wyliczefl w).nika, 2e brakuje jeszcze

1100.
Pan Jan Szczyglewski Kom€ndant Straiy Mi€iskiei w Czlopie odpowiadaj4c na
powyzsze pltanie wyjasnil, 2e czg56 spraw jeszcze jest w toku. Straz Miejska juz sig
tym nie moze zajmowai.
Wobec braku innych uwag do powyZszego sprawozdania Pan Zbigniew Tymecki
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal go pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgta powyZsze sprawozdanie jednogloSnie.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik Nr 10 do niniejszego protokolu.
Ad.g.sprawozdanie Kieromika Miejsko-Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznej
z dzialalnoSci Pomocy Spolecznej w Gminie Czlopa za 2015r'
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, Ze pisemne
sprawozdanie Pani El2biety Drab Kierownika Miejsko-Gminnego OSrodka Pomocy
Spolecznej z dzialalno(;ci z Pomocy Spolecznej w Gminie Czlopa radni otrzymali
w materialach na sesjg. PodkreSlil, 2e sprawozdanie jest bardzo obszerne
iszczeg6lowe.
Nastgpnie zwraca sig z pytaniem czy radni majq jakie5 uwagi, albo pltania do
powyZszego sprawozdania.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos stwierdzil, 2e oirodek w ci4gu roku
rozdysponowal 39 ton zyvno5ci, w lym 4492 kg masla ro6linnego. Radny stwierdzil,
ze s? to ogrornne ilosci wymagaj4ce dobrej logistyki i rozeznania Srodowiska. Radny
poprosil o wyjaSnienie, jak to sig odbywa?
Pani Elibieta Drab Kierownik Miejsko-Gminnego O5rodka Pomocy Spolecznej
odpowiadaj4c na powy2sze p1'tanie zwr6cila najpierw uwag9, aby nie uzywai
sfomulowania opieka spolecma - poprawna nazwa lo Odrodek Pomocy Spolecznej.
Wyja6niaj4c dalej stwierclzila, 2e dzialalno6i zwiqzana z tozdawnlctwem z)'wno6ci nie
naleZy do jej obowi4zk6w, powinny sig tym zajmowai organizacje pozarz4dowe,
kt6rych u nas prawie nie ma, st4d o(rodek wzi4l na siebie ciSzar rozdysponowania tej
2ywno6ci. Pani Kierownik podzigkowala w tym miejscu Panu Krzysztofowi Rogali,
kt6ry regularnie u2ycza w6zka widlowego do rozladunku tej Zywnodci. Niestety dalej
pracq muszq wykonad ludzie, w tym pracownicy oSrodka. OSrodek boryka sig
z problemem transportu tej zywnosci. Obecnie dostarczane s4 pakiety ZywnoSciowe,
rozpowszechaiane sq inlormacje o terminach wydawania Zywno6ci i w okredlonym
dniu ZywnoSi nalezy odebrae.
Pan Radny Cezary Pluta stwierdzil, 2e z przedstawionej informacji wynika, ze
poglgbia si9 problem alkoholizmu, radny chcialby sig dowiedziei jakich gtup

spolecznych to dotyczy.
Pani El2bieta Drab Kierownik stwierdzila, ze dotyczy to przede wszystkim os6b
mlodszych i kobiet. Pracownicy odrodka podejmuj4 szereg dzialaf', w tym namawiajq
do leczenia, kt6re zdaniem Pani Kierownik przynosi skutki.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabieraj4c glos zwraca sig z pytaniem czy

w zwi4zku z ustaw4 500 Plus Pani Kierownik zamierza zatrudnii jakqS now4 osobg?



Pani El2bieta Drab Kierownik stwierdzila, Ze na chwilg obecnq nie zamierza
zwigkszal z tego btulu zatrudnienia. Do tej pory zatrudniony byl pracownik
obsluguj4cy wniosek systemowy, kt6rego obecnie nie ma. Ten pracownik pomagal
nam w pracach administracyjnych, a obecnie bgdzie zajmowal sig tym programem.
Sy.tuacja moZe sig skomplikowai, kiedy uda nam sig pozyskai dodatkowe 6rodki
finansowe na wsparcie rodzin, ale jest to kwestia przyszlo5ci, kiedy oSrodek bgdzie
m6gl skutecznie zloZyf wniosek na wsparcie tego tlpu dzialari.
Pan Radny Wojciech Lisowski stawia pytanie czyjest prawd,q, Ze na naszym terenie
przestala istniei CARITAS i z tego powodu wszystkie takie dzialania spadly na
oirodek.
Pani El2bieta Drab Kierownik MGOPS stwierdzila, Ze nie ma wiedzy na temat
sformalizowanych dzialaA Iej organizacji na terenie Gminy Czlopa. Prawd4 jest, 2e
kiedy wchodzil ten program Pani Kierownik pr6bowala porozumiei sig z
przedstawicielami CAzuTAS co do podzialu zadan, ale panie z CARITASU sig z tego
wycofaly przez co obsluga wszystkich tych os6b spadla niejako na O6rodek Pomocy
Spolecznej. W tej chwilo OSrodek obsluguje 638 os6b.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinformowal, Ze dodatki
mieszkaniowe wyplacane sq z budzetu gminy, jedynie na dodatki energetyczne gmina
otrzymuje dotacjg. na dodatki mieszkaniowe gmina wydala ponad 135 tysigcy zlotych.
Na dodatek energetyczny od Paiistwa otrzymaliSmy i przekazaliSmy ponad 7 tysigcy
zlotych.
Pan Radny Cezary Pluta pyta jaka ilodi dzieci w naszej gminie zostanie objgta
programem 500 Plus?
Pani Elibieta Drab Kierownik MGOPS stwierdzila, 2e formalnie kwalifiku.je sig ok.
1000 dzieci. Wiele z nich jednak tu nie pzebywa. Realne szacunki oscyluj4 wok6l
800 uprawnionych. Podobne szacunki przedstawia ministerstwo. Nie mamy na dzieir
dzisiejszy wiedzy kto zechce korzystai z tych dwiadczeri w Polsce jedli nie pobiera
lo2samego Swiadczenia za granicq.
Wobec braku innych uwag do powy2szego sprawozdania Pan Zbigniew Tymecki
Przewodniczqcy Rady Miejskie.j poddal go pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska ptzyjgla powyisze sprawozdanie jednogloSnie.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik Nr 1 I do niniejszego protokolu.
Ad.l0.Informacjg dotycz4ca gospodarki odpadami na terenie Miasta i Gminy Czlopa
w 2015 roku radni otrzymali na pi5mie w materialach na sesjg, kt6ra stanowi
zalqcznik Nr 12 do niniejszego protokolu.
W zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwmca sig z pytaniem czy radni majq pytania b4d? uwagi do przedstawionej
informacji.
Pan Radny Lech Zask6rski p),ta dlaczego w informacji wystgpuje jednostka miary
Mg skoro jest to r6wnowartoSi jednej tony?
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zauwazyl, ze w roku
2013 koszt obslugi gospodarki odpadami wynosil 130 tysigcy, w 2014 przeszlo 421
tysigcy, a w 2015 przeszlo 559 tysigcy zlotych. Wobec powyzszego pojawia siq
pytanie o nadwyZkg Srodk6w finansowych, skoro cena odbioru odpad6w na
mieszkafi ca nie wzrosla?
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Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na powyzsze
pytanie stwierdzil, Ze rok 2013 jest niewla5ciwym odniesieniem, bo ustawa weszla
w Zycie od lipca, zatem te koszty dotycz4 jedynie polowy roku. My nie wiemy jaka
bgdzie cena po przetaxgu. Pan Burmistrz s4dzi, ze kwota ta powinna byi nizsza
z uwagi na spadek cen paliw. W momencie wprowadzania ustawy wszyscy sig
uczyli6my, ale w6wczas teZ dochodzily pewne koszty zwi7zane z oprogramowaniem,
kosztami pracownika. Gmina jeszcze finansuje te koszty, ale wobec wzrostu
wierzytelno6ci mieszkafc6w z tego tytulu by1 mole zaistnieje koniecznoii wzrostu
optrat. Nie ulega watpliwosci, 2e nie moircmy przeWoczyt 20Yo zalegloici we wplatach
z tego t)'tulu. Mo2emy sig tylko cieszyi, 2e od 2013 roku udalo nam sig nie podnosi6
oplat. Aby zmotywowai osoby zalegaj4ce z wplatu'ni nie podpisujemy dodatku
mieszkaniowego dop6ki ta osoba nie ureguluje zalegloSci.
Pan Radny Cezary Pluta pltajakie s4 mo2liwo5ci Sciqgania wierzytelnoSci od os6b,
kt6re nie maj4 stalego Zr6dla dochod6w.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na powyzsze
stwierdzil, 2e zawsze s4 jakie6 mo2liwodci, sprawa trafia do s4du, a konsekwencj4
tego sq zajqcia komomicze. Zdarza sig. ze dluznik nie ma nic, co mo2na byloby zajq1 i
w6wczas postgpowalie jest umarzane. gmina proponowala niekt6rym osobom formg
odrabiania zadluZenia, ale osoby te nie wyrazily zgody na proponowane warunki.
Radny Wojciech Lisowski zwr6cil sig z pytaniem, czy gdyby w kolejnym pzetargu
na odbi6r i zagospodarowanie odpad6w wygrala firma Remondis, to czy moglaby ona
wywozii te odpady gdziei bbzej.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na powyzsze
stwierdzil, Ze jest prawny obowi4zek wywo2enia odpad6w do instalacji regionalnej na
terenie wojew6dztwa zachodniopomorskiego.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej ptta, czy mieszkaricom
oplaca sig sortowai odpady?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e biorqc pod
uwagg cenQ odbioru odpad6w, to lepiej ich nie segregowai, ale gmina musi sig
wykazai wskaZnikami recyklingu i w ten spos6b jest zmuszona podejmowai dzialania
na rzecz segregacji odpad6w.
Pan Radny Cezary Pluta poinfomowal, Ze sprawozdanie bylo przedmiotem obrad
Komisji Rewizyjnej i w6wczas pojawil sig wniosek, aby przetarg rozpisai na p6l lub
p6ltora roku, w6wczas bEdzie moina dokonywai oceny za pelny rok budzetowy, a nie
za II polowg roku i pielwszq polowg roku nastQpnego.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zwr6cil uwagg na
funkcjonuj4cy Punkt Selektywnej Zbi6rki Odpad6w Komunalnych, kt6ry funkcjonuje
na ulicy Kolejowej w Czlopie. Gmina placi Panu Grzelakowi miesigcznie 2 700
zlorych, a niekt6rzy mieszkaricy mimo to zostawiaj4 odpady wielkogabarl4owe na
przystankach i po lasach. Mog4 w tym punkcie zostawii te odpady za darmo'
Pan Radny Zbyszek Slusarski zwr6cil uwagg, ze Pan Grzelak prowadzi ten punl(t
bardzo profesjonalnie i dlatego trzeba zwigkszyc intensywno6i akcji zachqcaj4cej
mieszkairc6w do korzystania z moZliwoSci zostawienia tam odpad6w'
Pan Radny Leszek Zask6rki sp)'tal od kiedy funkcjonuje PSZOK Stwierdzil, Ze nie

zgadza mu sig kwota placona Panu Grzelakowi z danymi podanymi na sesji'
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Pan Tdzislzw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zwr6cil uwagg, Ze
sprawozdanie dotyczy roku 2015, a w6wczas kwota placona Panu Piotrowi Grzelak
byla inna.
Pan Radny Cezary Pluta spltal, czy istnieje prawna moZliwosi rozpisania przetargu
osobno na odbi6r odpad6w zmieszanych i osobno na odbi6r odpad6w segregowanych.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na powyzsze
stwierdzil, 2e nie mo2na.
Wobec braku imych p1'tari i uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod
glosowanie przyj gcie informacji.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla powy2sz4 infomacjg jednoglo6nie.
Ad. ll.Interyelacje i zapytania radnych.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, 2e
wplynglajedna interpelacja Pani Lucyny Witkowskiej, a Pan Burmistrz zobowiqzal si9
odpowiedziei na niq na pi6mie.
Ad 12.Podj9cie uchwal w sprawach:
12.1. Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaly w sprawie zmian w budZecie Miasta i Gminy Czlopa na 2016 rok.
Poinformowal, ze projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwiqzku z poryzszym zwraca sig z p)'taniem czy radni
maj4 p)4ania b4di uwagi do w/w projektu uchwaly?
Jednocze6nie zaznaczyl, i2 Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budzetu
i Finans6w dokladnie przeanalizowala na swoim posiedzeniu powyzszy projekt
uchwaly.
Pan Radny Cezary Pluta zwraca sig z pro6b4 o wyjadnienie zwigkszenia planu
wydatk6w na infrastrukturg wodoci4gow4 o 30.000,00 zlotych i gospodarkg Sciekow4
o 20.000,00 zlotych. Stawia pytanie z czym to jest zwiqzane.
Pani Skarbnik Zofia Wach odpowiadaj4c na powyZsze poinformowala, ze jest to
zadanie maj4tkowe modemizacja sieci wodoci4gowej w gminie Czlopa, a zwi4zane
iest to z przygotowaniem dokumentacji prcjektowej do zloZenia wniosku
o dofinansowanie.
Wobec braku innych pytair i uwag do przedlozonego projektu uchwaly
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 14 radnych.
Zapodjgciem - 14 radnych.
Przeciw
Wstrzymal sig - 0 radnych.
Uchwala Nr XI1961201,6 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zal4cznrk
Nr 13 do niniejszego protokolu.
12.2, Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego

Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy wyrar2enia zgody na sprzedaz prawa

wlasnodci nieruchomo6ci stanowi4cej mienie komunalne Miasta i Gminy Czlopa.
Poinformowal, ze projekt uchwaty wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym zwraca sig z pltaniem czy radni
maj4 p),tania b4d2 uwagi do w/w projektu uchwaty?

- 0 radnych.
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Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos zwraca uwagg, iz powy2szy projekt
uchwaly dotyczy sptzeddZy ziemi rolnej w zwiqzku z powyZszym stawia p).tanie czy
Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, BudZetu i Finans6w i jakie jest
stanowisko tej komisji? Nastgpnie stawia pltanie czy brano pod tez pod uwagg czy
zamiast przetargu nieograniczonego oglosii przetarg ograniczony aby prawo
pierwszefstwa miel i  nasi  ro ln icy z gminy.
Pan Wojciech Lisowski Przewodnicz4cy Komisji Rolnictwa, Rozwoju
Gospodarczego, Budzetu i Finans6w odpowiadaj4c na powyzsze p)tanie
poinformowal, 2e Komisja nie zajmowala sig tym tematem, poniewaZ nikt tego
projektu nie przedstawil komisji do procedowania.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwraca sig z pJtaniem do
Pana Burmistrza dlaczego nie poproszono Komisji aby zajgla si9 tym tematem?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadajqc na powyzsze
wyjaSnil, 2e Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, BudZetu i Finans6w miala
swoje posiedzenie w dniu l9lutego 2016 roku (pi4tek) ijuZ miala wszystkie materialy
na sesJg.
Pan Wojciech Lisowski Pruewodmcz4cy Komisji odnosz4c sig do powyZszej
wypowiedzi stwierdzil, i2 prawdq jest, 2e dokumenty na sesjg ju2 radni mieli, ale ze
strony Pana Burmistrza, czy zastQpcy bumistrza nie bylo zadnej inicjatywy, aby
przedstawii ten temat komisji z proSb4 o zajgcie stanowiska.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa wyja6nil, z ze uwagi na
zainteresowanie nabyciem nieruchomoSci Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zlecil jej
wyceng, kt6rej warto6i przekroczfa kwotg 100 000,00 zl.
W zwiqzku z powyzszym zgodnie z uchwal4, ostateczn4 decyzjg o zbyciu
nieruchomo6ci podejmuje Rada Miejska w formie uchwaly, wobec czego podjgcie

niniejszej uchwaly jest zasadne.
Pan Radny Lech Zask6rski zabtetaj4c glos stwierdzil, 2e nalezy ten projekt
uchwaly przelozyi na kolejn4 sesjg i Kon.risja Budzetu powinna sig temu blizej sig
przyjrze( , poniewaL2 j est to duza powiezchnia.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil,2e nie rozumie,
czemu komisja mialaby sig przygl4da(,, zauwa?yl jednoczednie, 2e dochody gminy s4
potrzebne, aby zrealizowat szereg inwestycji, a odsuwanie w czasie tych decyzji moze
to wszvstko utrudnii.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos stwierdzil, 2e jest przeciwnego zdania
Rada przyjgla bud2et, zakladaj4c poziom dochod6w. Je6li pojawia sig okazja, aby
uzyskai te dochody ze sprzedtzy majqtku gminy, to nalezy tq okazj9 wykorzystai.
Radny poddal w w4tpliwo6i sens przyglqdania sig temu poniewaz wszystko jest jasne.
Brak spzedazy mo2e utrudnii uzyskanie dochod6w gminy.
Pan Patryk Michalik adwokat zabieraj4c glos stwierdzil , ze procedura sprzeda2y
grunt6w jest prowadzona przez kompetentne osoby i wszystkie aspekty prawne z tym
zwi4zane zostaly rozpatrzone, poniewa2 wartoii nieruchomo5ci przekracza 100 000
zlotych decyzjg w tej sprawie musi podj4i Rada. JednoczeSnre zauwu2y| 2e cena
nieruchomoSci okreSlona przez operat szacunkowy ma swojq wartoSi czasow4
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i wkr6tce mo2e sig okazai,2e trzeba bgdzie wydawad kolejne pieni4dze, aby wykona6
le same dokumenty.
Wobec braku innych p)'tan i uwag do przedloZonego projektu uchwaly
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki poddal go pod
glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 1 4 radnych .
Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymalo sig -

4 radnych.
4 radnych.
6 radnych.

Uchwala nie zostala podjgta, a projekt uchwa,ly stanowi zalqcznik Nr 14 do
niniej szego protokolu.
12.3. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy ustalenia stawek oplat za zajgcie pasa
drogowego dr6g, kt6rych zarzqdcq jest Bundstrz Miasta i Gminy Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaty wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwiqzku z poryzszym zwraca sig z pTtaniem czy radni
maj4 pyania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinfomowal, Ze ujgte w
uchwale stawki wynikajq z rosnqcych koszt6w bieZ4cego utrzymania dr6g gmimych i
polrzeby zabezpieczenia w bud2ecie gminy odpowiednich Srodk6w finansowych na
ich utrzymanie.
Wobec braku pltai i uwag do przedloZonego projektu uchwaly PrzewodniczEcy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 13 radnych.
Za podjgciem - 13 radnych.
Pruecrw
Wstrzymal sig - 0 radnych.
Uchwala Nr XI/9712016 zostala podjqta jednoglo6nie i stanowi zal4cznik
Nr 15 do niniejszego protokolu.
12.4. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dolyczy rozpaftzenia skargi Pana Jacka Br6dka na
dzialanie Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaty wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym zwraca sig z pytaniem czy radni
maj4 pytania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly?. JednoczeSnie w tym rniejscu
udzielil glosu Panu Radnemu Cezaremu Pluta Przewodnicz4cemu Komisji
Rewizyjnej, kt6ry poinformowal, ze dnia 07.72.2015 roku do Rady Miejskiej w
Czlopie wplyngla skarga Pana Jacka Br6dka zamieszkalego ZaLom 15, 78-630 Czlopa,
na dzialalnoii Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa, kt6ra dotyczyla problemu
z uzyskaniem pozwolenia na wycinkg drzew i krzew6w samosiejek na dzialkach
rolnych o numerach: 111,43,311 w obrgbie Zalom oraz nr 8/7 i 8/8 w obrgbie
Szczuczalz.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie pismem RG.1510.8.2015 z dnia
70.72.2015 roku przekazal treS6 skargi do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Czlopie w celu zaopiniowania i stwierdzeniu zasadnoSci stawianych zarzut6w.

- 0 radnych.
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Ponadto dnia 23.1.2.2015 roku przekazal skargg, kt6ra zostala przeslana pismem znak
IR-2.1.477.2.2075.JP z dnia 18.12.2015r. przez Zachodniopomorski Urz4d
Wojew6dzki w Szczecinie i dnia 31.12.2015 rcku pruekazal skargg, kt6ra zostala
przeslana pismem z dnia 21.12.2015 przez Urzqd Marszalkowski Wojew6dztwa
Zachodniopomorskiego w Szczecinie do rozpatrzenia wedlug wlariciwoSci Radzie
Miejskiej w Czlopie. Przywolane powyzej skargi w swojej treSci zawieraj4 tozsame
zarzuty, kt6re wszyscy radni otrzymali.

W dniu 29 styczni.a 20L6r. obecny na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej
Burmistrz przedstawil komisji calo6i korespondencji pomigdzy skarZ4cym,
a Bumistrzem Miasta i Gminy Czlopa.

W dniu 18 lutego 2016r. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Czlopie po ponownlnn
przeanalizowaniu stanu faktycznego sprawy i przedloZonych dokument6w nie
potwierdzila zarzul6w stawianych w piSmie przez Pana Jacka Br6dka.
Wobec powyZszego skargg Pana Jacka Br6dka naleZalo uznat zabezzasadnq.
Pani Radna Lucyna Witkowska zwr6cila sig z pytaniem, czy te drzewa zostaly
wycigte bez zezwolenia, czy nie?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e nie ma
wiedzy na ten temat z uwagi na fakt, ze tym zajmuje sig Policja.
Pan Patryk Michalik adwokat stwierdzil, 2e w prowadzonej procedurze Burmistz
polecil Panu Jackowi Br6dka zwr6cenie sig do Regionalnej Dyrekcji Ochony
Srodowiska o dokonanie oceny wplywu przedsigwzigcia na obszary chronionego
krajobrazu Natura 2000. To postgpowanie zostalo umorzone i w6wczas sprawa trafila
na Policjg. JednoczeSnie stwierdzono, 2e wycinta mialaby dotyczyi teren6w leSnych,
kt6rych wycinka regulowana jest przez inne przepisy i tak nalezaloby dokonai
stosownych ocen w ich Swietle, kt6rych dot4d nie zrobiono.
Wobec braku imych pltari i uwag do przedlo2onego projektu uchwaly
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie, kt6rego $ 1
brzmi'. tJznqe sig skargE Pana Jacka Br6dka na dzialanie Burmistrza Miasta i Gminy
Czlopa za bezzasadnq,
W glosowaniu udzral wzrqlo 14 radnych.
Zapodjgciem -
Przeciw

14 radnych.
0 radnych.

Wstrzymal sig - 0 radnych
Uchwala Nr Xll98l20l6 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zalqcznrk
Nr 16 do niniejszego protokolu.
12,5. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy przeprowadzenia postgpowania
wyja6niaj4cego w sprawie wygaSnigcia mandatu radnego.
W tym miejscu Pan Zbigniew Tymecki przekazal prowadzenie sesji Panu Lechowi
Zask6rskiemu Wiceprzewodniczqcemu Rady Miejskiej odnoSnie powy2szego projektu
uchwaty, poniewaz sprawa dotyczy jego osoby jednocze6nie o5wiadczyl i2
w glosowaniu nie bgdzie bral udzialu.
Pan Cezary Pluta Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie
zabieraj4c glos poinformowal, iz do Rady Miejskiej w Czlopre wplyngto pismo



z dnia 29 stycznia 2016 roku przestane przez Zachodniopomorski Urz4d Wojew6dzki
w Szczecinie dotycz4ce przeprowadzenia postqpowania wyja6niaj4cego i podjgcie
stosownej uchwaly w zaleZnoSci od tego czy zachodzaL ustawowe przeslanki
wygaSnigcia mandatu Pana Zbigniewa Tymeckiego. Jednocze6nie poinfomowal, 2e
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie przekazal. powyzsze pismo do Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie celem przeprowadzenia postgpowania
wyjaSniaj4cego i zajqcia stanowiska.
W dniu 18 lutego 2016 roku Komisja Rewizyjna po zapoznaniu sig z pismem
NK-3.4130.54.2016.EM Zachodniopomorskiego Urzgdu Wojew6dzkiego w
Szczecinie oraz pismem jakie dostarczyl Komisji Pan Zbrgniew Tymecki, kt6re
otrzymal w odpowiedzi z Wielkopolskiego OSrodka Ksztalcenia i Studi6w
Samorz4dowych w Poznaniu na pismo, kt6re zosta.lo przeslane przez
Zachodniopomorski Urzqd Wojew6dzki w Szczecinie. Poinformowal, ze Pan
Zbigniew Tymecki opisal dokladnie na czym polega prowadzenie przez niego
dzialalnoSci gospodarczej zwracaj4c sig z pro3b4 o interpretacjg prawn4 czy zlamal
prawo poprzez prowadzenie uslug pogrzebowych dla ludnoici na cmentazu
komunalnym w Czlopie.
Komisja Rewizyjna po dokladnym wyjadnieniu sprawy zajqla stanowisko, w kt6rym
wnioskowala o podjgcie uchwaly o braku podstaw laktycznych do wygaSnigciu
mandatu radnego Zbigniewa Tymeckiego.
Jednoczeinie zaznaczyl,2e na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej byli obecni wszyscy
czlonkowie komisji, czyh 5 os6b oddalo glos.
W zwi4zku z powyzszym wnioskuje aby w projekcie uchwaly w $ 1 wpisai
w miejsce tam gdzie sq kropki,,odmawia sig stwierdzenia wyga6nigcia mandatu
radnego Rady Miejskiej w Czlopie Zbigniewa Tymeckiego w okrggu wyborczym
Nr 5 z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do niniejszej uchwaly" i przeglosowai.
Pan Lech Zaskrirski Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie
poinfomowal, 2e projekt uchwa:ly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwiqzku z poryzszym zwraca sig z pytaniem czy radni
majq pytania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly.
W tym miejscu o glos poprosil Pan Patryk Michalik adwokat, kt6ry wyjasnil , ze
przed Radq stan4l do rozstrzygnigcia ciekawy problem prawny, kt6ry nie jest
jednoznacznie opisany w doktrynie. Obecnie kompetencje stwierdzania wygadnigcia
mandatu ma Rada, wczeSniej stwierdzal to wojewoda. Punktem wyjScia do oceny jest
ustawa o samorz4dzie gminnym i jej przepis m6wi4cy o tym, 2e radni nie mog4
prowadzii dzialalno5ci gospodarczej z wykorzystaniem majqtku gminy, w kt6rej
radny uzyskal mandat. Komisja Rewizyjna wydala swoje rozstrzygnigcie w oparciu
o opinig, w kt6rej autor skupil sig na wykladni przepisu. Adwokat om6wil tre6i opinii
otzymanej przez Pana Zbigniewa Tymeckiego z WOKISS-u i tre6i zacytowanych
w niej wyrok6w. Stwierdzil jednoczednie, ze jedyn4 przeslank4 sluz4cq
rozstrzygnigciu .jest zbadar.rie, czy radny prowadzi dzialalnoSi gospodarczq
z wykorzystaniem maj4tku gminy, czy nie i naleZy tu zastosowa6 wykladnig
jgzykow4. Przy czym wazny jest tu zwi4zek funkcjonalny istniejqcy pomigdzy
dzialalno6ci4 gospodarczq radnego, a maj4tkiem gminy Adwokat wyrazil opinig, 2e
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mamy tu do cz)4ienia z przypadkiem wyczerpujqcym znamiona naruszania przepisu
przlnvolanego na wstgpie, a stanowi?cego podstaw9 wygasniqcia mandatu.
Pan Radny Wojciech Lisowski spytal, czy jeSli Zona radnego prowadzi dzialalnoSi
gospodarcz4 z wykorzystaniem maj?tku gminy to moze, czy nie?
Pan Patryk Michalik adwokat stwierdzil, Ze w jego ocenie taka sy'tuacja nie
prowadzilaby do stwierdzenia wyga5nigcia mandatu radnego.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza zabreraj4c glos poinformowal, ze
wszyscy otzymali pismo w WOKISS-u, kt6re jak widzi stalo sig podstawa
rozsfzygniQcia komisji, a jego zdaniem najwigcej material6w 2r6dlowych
dotycz4cych dzialalno5ci gospodarczej Pana Tymeckiego jest w Gminie. Nikt jednak
sig po nie zglosil. Zatwa:Zy|, ze jest to bardzo powaZny problem, kt6ry oparl sig a2
o wojew6dztwo, a jego zdaniem procedowane to jest w spos6b niepowainy.
Pan Radny Wojciech Lisowski zabieruJ4c glos odni6sl siq do wypowiedzi adwokata,
i powiedzial, 2e m6wienie p6lgodziny w kolo tego samego tematu nic nie daje. Rada
ma rozstrzygn4{ czy skargajest zasadna, czy nie.
Pan Patryk Michalik adwokat zauwa4\ ze prsmo WOKISS-u analizuje jedynie jak
nalezy rozumiei przepis stanowi4cy podstawg decyzji o stwierdzeniu, b4di me
stwierdzeniu wygaSnigcia mandatu radnego. Podkeilil ruz jeszcze, ze wykladnia
jQzykowa jest tu najistotniejsza. Stwierdzil jednocze6nie, Ze dla niego jest oczywistym,
2e w badanej sprawie Pan Zbigniew Tymecki narusza ten przepis.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabteraj4c glos poinfomowal, 2e kiedy5 byla sprawa
prosla bo rczsttzygal wojewoda. Rada w jego ocenie stanQla przed bardzo trudnym
zadaniem. Radni wysluchali sprzecznych opinii i teraz we wlasnym sumieniu powinni
rczstrzygn4e jak4 podj4i decyzjg. ZauwuZyl r6wniez, ze nrezaleznie od zajgtego
stanowiska wojewoda i tak bgdzie sig musial zastanowii czy Rada podjpla decyzjE
zgodn4 z prawem i bgdzie to w6wczas jego rola. Pan Radny poinformowal r6wniez, ze
klub w tej sprawie nie zaj4l stanowiska, a wobec tego jego przedstawiciele wstrzymaj4
sig od glosu.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza zauwuiryl, ze dwa zacltowane wlroki
zakoiczyly sig wygaSnigciem mandatu radnego. Poprositr zatem o wzigcie tego pod
uwagg prz) podejmowaniu decl zji.
Pan Lech Zaskrirski Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie po dyskusji
nad powy2szym projektem uchwaly Wiceprzewodniczacy Rady Miejskiej w Czlopie
poddal go pod glosowanie, kt6rego $ I brzmi: Odmawia sig stwierdzenia
wyga3nigcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Czlopie Zbigniewa Tymeckiego
w okrggu wyborczym Nr 5 z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do niniejszej
uchwaly.
W glosowaniu udzial wziglo 13 radnych.
Za podjgciem
Przeciw

9 radnych.
0 radnych.

Wstrzymalo sig - 4 radnych.
Uchwala Nr XI/99l2016 zostala podjgta wigkszo5ci4 glos6w i stanowi zal4cznik Nr 17
do niniejszego protokolu.
W tym mi€jscu Pan Lech Zask6rski Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej
w Czlopie oddal prowadzenie sesji Panu Zbigniewowi Tym€ckiemu, kt6ry
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podzigkowal radnym za zaufanie i wyja6nil, 2e gdyby komentowany przed chwilq
przepis rozumiei tak jak to obja6nial Pan adwokat to polowa przedsigbiorc6w, kt6rzy
s4 radnymi musialaby stracii mandat. Pan Zbigniew Tymecki stwierdzil, 2e wigkszodi
przedsigbiorc6w korzysta z dr6g gminnych, a id4c t4 wykladni4 korzysta w ten spos6b
z majqtku gminy. Cmentarze s4 og6lnodostgpne, cennik dla wszystkich
przedsigbiorc6w jest identyczny. Jako przedsigbiorca kozysta z tego mienia tak jak
inne firmy czy kaZdy mieszkaniec te.j gminy.
Pani Radna Lucyna Witkowska komentuj4c przyjgtq uchwalg stwierdzila,2e
Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki w Zaden sposrib nie wykorzystuje swojej
uprzy.wilejowanej pozycji dla cel6w prowadzonej przez siebie dzialalnodci.
Adwokat Patryk Michalik potwierdzit wczeSniej wyraZonq opinig. raz jeszcze
podkreSlaj4c, ze pismo z WOKISS-u nie analizuje tego konkretnego przypadku i nie
moze stanowi6 opinii prawnej na ten temat.
Ad.l3.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Nie udzielano odpowiedzi.
Ad l4.Wolne u nioski i inlormacje.
Pan Marek Matela Kierownik Polsko - Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu
w Czfopie zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej z pytamem, czy w
planie pracy Komisji jest przewidziana jaka5 kontrola Polsko - Niemieckiego Centrum
Kultury i Sportu, poniewaZ w pidmie kierowanym do jednostki nie ma takich
informacji.
Pan Radny Cezary Pluta odpowiadaj4c na powyzsze stwierdzil, ze wynika to
zbiea4cej dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej, a nie z powodu prowadzonej kontroli.
Pan Marek Matela Kierownik Polsko - Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu
w Czlopie sp)4a1, czy sq jakie( uwagi do przedstawionych material6w, wzglqdnie
jakie jeszcze powinien przygotowa6?
Pan Radny Cezary Pluta poprosil o szczeg6lowe informacje na temat realizacji
planu wsp6hracy, a tym samym wywi4zl'wania sig z obowigzujqcej umowy.
Pani Joanna Jastrzgbowska zabieraj4c glos stwierdzila, Ze spotkala j4 bardzo
przykra sytuacja. Pod koniec grudnia Pan Burmistrz Zyczy Radnym wszystkiego
najlepszego, namawia do wsp6lpracy, po czym w styczniu zaprasza na spotkanie,
podczas kt6rego o6miesza radnych. Zdaniem Radnej Pan Burmistrz w bardzo brzydki
spos6b ocenil pracg Rady i dal jednoczeSnie Swiadectwo o sobie. To nie byl ani czas,
ani miejsce na tego typu krytykg. StAd stawia pytanie jaki Pan Burmistrz mial w tym
cel?
Drugie pytanie jest zwi4zane z pismem komisji o6wiaty wystosowanym do Pana
Bumistza, kt6ry odpowiadaj4c wyjaSnil l{to to jest soltys, rada solecka, ale kiedy
komisja chciala uzyskai informacje jak wygl4da wsp6lpraca z soltysami Pan
Burmistrz stwierdzil,2e komisja nie moZe o to p)'ta6. St4d dtugie pytanie. Dlaczego
nie mozemy o to pltai o wsp6lprac9 sohysa z radq soleck4?
Pan Radny Lech Zaskr6rski przylqczyl sig do kytyki sformulowanej przez Radn4
Joarurg Jastrzgbowskq i stwierdzil, ze hytyka na spotkaniu noworocznym wrywolala
nawet usmiech na twarzy zaproszonych przez Pan Burmistrza goSci.
Pan Radny dalej wr6ci1 do wydanych zatz4dzen dotyczqcych dowo2enia dzieci
i mlodzie2y do szk6l i przedszkola, p,r4ajqc czemu te zmiany mialy sluzy6?
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Dotychczas pzetargami zajmowala siq Pani Dyrektor Gimnazjum. Urz4d
przeprowadzil przetarg w styczniu nie maj4c nawet Srodk6w finansowych na ten cel w
Urzgdzie.
W dziale 900 rozdzial 90002 S 4610 widnieje kwota 1000 zlotych postgpowania
sqdowe. Radny pyta o jakie postgpowania chodzi?
W dziale 801 rozdzial 80101Q 4210 widnieje kwota 200 zlotych. Radny chcialby
uzyskai infomacje najaki cel sq te pieniqdze przeznaczone?
Pani Zofit Wach Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa stwierdzila, 2e te 200 zlo\ch
zabraldo na dowozy dzieci do szk6l. Przesunigcie odbylo sig na wniosek Pani
Dyrektor Szkoly Podstawowej.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadajqc na pltanie
Pana Radnego Lecha Zask6rskiego wyja6nil, 2e przewozy wr6cily do Gminy
poniewa2 Burmistrz nie ma zaufania do osoby, kt6ra do tej pory sig tym zajmowala.
Przeniedli6my te irodki w fiybie zaakceptowanym przez RIO. Jest to zadanie wlasne
gminy. To Burrnistrz podpisuje umowy z wykonawcami. Podkre6li1, Ze jest to zadanie
wlasne gminy. Odno6nie stwierdzei Pani Radnej Joanny Jastrzgbowskiej Pan
Bunnistrz stwierdzil, ze nikogo w podsumowaniu nie oSmieszal, a przedstawial
jedynie prawdg, Podkre6lil, ze pracuje zgodnie z przepisami, a podsumowal caly rok
od stycznia do grudnia 2015. Nie mial zamiaru nikogo obrazai.
Radny Lech Zask6rski nawi4zujqc do podsumowania stwierdzil,2e w 2015 roku
rozpatry.wanych bylo 7 skarg, z czego 4 zostaly uznane za zasadne, a w tym roku 2
skargi w tym jedn4 uznano za zasadn4. Radny p14a zatem jak to sig ma do przekazanel
infomacji, 2e wszystkie skargi sq rozpatrywane pozltla ,nie?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c stwierdzil,
2e kazdy ma prawo do swoich ocen i wyrazania tego wlasnymi slowami.
Pan Radny Lech Mqdry zabieraj4c glos podziqkowal za zorgantzowame spotkania
podsumowuj4cego miniony rok, stwierdzil jednak, 2e jego odczucie jest podobne do
oceny Pani Radnej Joanny Jastrzgbowskiej.Zwr6cil sig z p)'taniem czy w wydawanym
pruez Palna Bumistrza informatorze miejsko-gminnym mo2na by bylo zarnieszcza€
r6wnieZ informacje rady, radnych, przewodnicz4cego rady, czy moZnaby coS takiego
stworzyi?
Pan Zdzislaw Kmief Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze w przypadku
dobrej uspolpracl b; loby Lo mo2liwe.
Pan Radny Cezary Pluta zwr6cil sig do Pana Marka Meteli i nawi4zal do obrad sesji
poprzedniej kiedy rezerwowano Srodki na przebudowg Halli Polsko Niemieckiego
Centrum Kultury i Sportu w Czlopie. W6wczas Pan Kierowr.rik poinfomowal, ze
czeka na oficjalne stanowisko instytucji wdrazaj4cej co do mozliwo6ci wykonania
tych prac. Pan Radny Pluta poprosil o informacje, czy takie stanowisko zostalo zajgte
i ewentualnie o kopiq pism w tej sprara ie.
Pan Marek Matela podtrzymal swoje stanowisko, 2e bez zgody instltucji
wdrazqqcq 2adne prace nie bgd4 wykonywane. Poinformowal, Ze kiedy otrzyma to
pismo przeka2e je radnym.
Pan Radny Cezary Pluta zwr6cil sig do Bumistrza z pytaniem dotycz4cym podstaw
prawnych regulowania wysokoSci ekwiwalentu dla czlonk6w OSP.
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Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze zan4dzenie
zostalo anulowane i obowi4zuje stara uchwala Rady Miejskiej.
Pan Radny Lech Mqdry prosil wczeSniej o zainteresowanie sig przej3ciem przy ul.
Gospodarskiej i chcialby wiedzied na jakim etapie jest sprawa? Z kolei powr6cil do
tematu nieczynnych fontann na Placu Zwycigstwa w Czlopie. Ustalil, 2e
zdemontowano pompy. Zwr6cil sig zatem z pytaniem, co jest na ten temat wiadomo?.
Pan Zdzisfaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzral, 2e zapisal
sobie til sprawg, sprawdzi i zostanie udzielona odpowiedZ radnemu.
Pan Radny Lech Zask6rski ponownie przypomina o koniecznoSci wykonania
schod6w z dolnego parkingu przy cmentarzu.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczlcy Rady Miejskiej zwraca sig z pltaniem
dotyczqcym wykonania wodociqgu do Nalgcza?.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza zabierajqc glos poinformowal, 2e
trzeba ieszcze trochg poczekai, gdy2 inwestycja ta realizowana bylaby w ramach
kompleksowego projektu moderni zacji urz4dzeh wodoci4gowych. Ci4gle jednak
prowadzone s4 czymo6ci zmierzaj4ce do ciqglego uzdatniania tej wody, aby nadawala
sig do spozycia.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil sig do Burmistrza
z pytaniem jakie &ialania wykonano w zwi4zku konieczno6ci4 poprawy stanu
technicznego drogi na Jelenie?.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e Pan
Goliriski monitoruje tg sprawg. Zakupiono material do uzupelniania ubyk6w. Pan
Burmistrz obiecal, Ze sprawdzi jaki jest stan prac. St\r/ierdzil r6wniez, ze mieszkaircy
Jeleni narzekaj4 na odcinek drogi wyremontowany przez Lasy Pafstwowe.
Pan Radny Lech Zask6rski stwierdzil, 2e nie jest to prawd4 poniewaZ odcinek
wyremontowany przez Nadlesnictwo jest w dobrym stanie technicznym.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, Ze odcinek
Golin - Brzezniak jest ujQty w duZym projekcie na drogi publiczne na terenie Gminy
Cz\opa.
Pan Radny Lech Zask6rski zapytal czy odcinek drogi MiradZ Jelenie tez jest
ui ctv.
Pan Zdzisfaw Krnied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzial,2e tez Jest
uJ 9ty.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej pyta, kiedy bqdzie
remontowana ulica Kolejowa w Czlopie ? Podkre6lil, 2e w ubieglym roku gmina dala
na ten okreSlone lindusze.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e dopiero co
rozliczony zostal remontowany kawalek chodnika. Co dalej b9d4 robii drogi
wojew6dzkie aktualnie nie wiemy. Naprawione zostatyjedynie ubltki na drodze.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza stwierdzil, Ze w tym roku powinien

zostai wykonany chodnik do ulicy Witosa. Nawierzchria drogi raczej nie bgdzie
wymieniana poza r6wnaniem ubytk6w.
Pan Radny Marian Storman zwr6cil sig ponownie z pytaniem kiedy zostanie
naprawiony mostek w Bukowie na drodze do Wolowych Las6w. Druga sprawa to lipa



przy dworku w Kr4pielu, kt6ra zagraza budynkowi. Mieszkaficy proszq, aby to drzewo
podkrzesai?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, Ze problem
polega na tym, 2e drzewo nie ro6nie na gruncie gminnym, a zatem gmina nie moze sig
tym zajmowai.
Pan Marek Matela stwierdzil, ze jeSli chodzi o drogg przy ul. Kolejowej to mial
okazjg zapytai przedstawiciela dr6g wojew6dzkich podczas obrad komisji rady
powiatu i uzyskal informacjg,2e w tym roku nie bgdzie mo2liwoSci finansowych
wykonania tych prac. Pan Marek Matela zaapelowal w zwi4zku z tym o naprawienie
wszystkich ubytk6w.
Pan Radny Wojciech Lisowski stwierdzil, ze na chodnik przy ulicy Kolejowej
wydaliSmy sporo Srodk6w finansowych i gdyby6my rokrocznie takie Srodki
przeznaczyli, to pewnie sami bySmy dali radg naprawiai te drogi, tylko w imig czego
mamy to robii, skoro nie jest to nasze mienie?
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabieraj4c glos przlpomniala,2e oczekuje
odpowiedzi na temat infomacji o soltysach?
Pan Zdzislaw Kmief Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze dla niego
najwaZniejszym jest soltys, a rada solecka jest jedynie organem opiniodawczym
soltysa i w zwi4zku z tym nie bgdzie udzielal takich infomacji.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska spltala r6wnie2 czy Pan Burmistrz
poinformowal dyrektor6w szk6l i przedszkola o pracy nad uchwal4 w sprawie
wynagradzania i mozliwodci przygotowania projektu poprawek.
Pan Zdzislaw Kmief Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e rozmawral
z Pani4 D1'rektor Szkotry Podstawowej i ona stwierdzila, i2 nie widzi potrzeby
wprowadzenia 2adnych zmian natomiast z pozosralymi dyrektorami nie prowadzil
takich rozm6w.
Pani Radna Lucyna Witkowska zabierajqc glos zwr6cila uwagq Panu Burmistrzowi,
2e kiedy wymienia j4 w swoich wlpowiedziach, to niech to bgdzie oparte na faktach.
Pani Radna twierdzi, ze potem musi sig tlumaczyi z s)tuacji, kt6re nie miaty miejsca.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zaproponowal, aby rozwazye mozliwosi zaptoszenia
na sesjg soltys6w i wyslucha6 co w tej sprawie maj4 do powiedzenia To po czgdci
jest obowi4zek Rady.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil uwagg, ze do
kofica marca nale2y podj4i temat funduszu soleckiego. Przypomnial r6wnie2, 2e do
kofca kwietnia nal ezy zloiryt oSwiadczenia maj4tkowe.
Zwr6cil sig jednoczeSnie z pltaniem, czy Pan Marek Matela skladal o6wiadczenie
maj4tkowe do gminy? Pyta dlaczego nie ma oSwiadczenia maj4tkowego Pana Marka
Mateli na stronie internetowej gminy?
Pan Radny Lecb Zask6rski zwr6cil uwagg, 2e w Swietle statutu solectwa to zebranie
wiejskie podejmuje uchwaly i soltys nie moze samodzielnie podejmowai decyzji'
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zabierajqc glos zaproponowala, aby radni
spo&ali sig z mieszkancaml
Pan Ratlny Marian Storman zabierajqc glos poinformowal, ze jest wyjazd na
tumiej halowej pilki noznej do Gorzowa i pyta czy Pan Butrlristrz bgdzie
reprezentowal Gming jako zawodnik?.
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Pan Zdzislaw Kmiei Burmistrz Miasta i Gminy Czlopz rozdat bilety na wystgp
kabaretu z okazji 8 marca dla pai radnych oraz wszystkich zon pan6w radnych.
Pan Radny Cezary Pluta zwr6cil sig z pytariem do czlonk6w klubu Alternatywa,
lakie zastrze2enia maj4 do sprawozdania Komisji Rewizyjnej z rocznej dzialalnodci,
kt6re zostalo przedstawione na koricu grudnia? Sprawozdanie podczas prac Komisji
Rewizyjnej zostalo przyjgte jednogloSnie, a podczas sesji Rady Miejskiej w Czlopie
Pan Radny Nowak czlonek Komisji Rewizyjnej zaglosowal przeciw, Radny poprosil
o wyja6nienie tej sltuacji.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza poinformowal radnych, ze wptynglo
pismo od Komisji Rewizyjnej dotycz4ce przedstawienia zestawienia wszystkich
platno6ci za rok 2075 na ruecz Kancelarii Maciejewski & Moszczeiiski. Jednocze6nie
stwierdzil, 2e s4 to dane osobowe.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze dotyczy to
Srodk6w publicznych, kt6rych wydatkowanie jest jawne.
Pan Pawel Skrzeczkowski Z-ca Burmistrza zwr6cil sig do Pana adwokata Patryka
Michalika czy wyraza na to zgodQ? .
Pan Patryk Michalik adwokat odpowiedzial, Ze pierwszy ruz stryszy o takim pi5mie
i z przyjemnoici4 zajmie sig tym interyretacje tego przepisu powiedzial: c1'1." my5lg,
2e za daleko Pafstwo idziecie".
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil, ze jest to
zdanie pana adwokata, aje6li chodzi o pismo, kt6re wpl).nglo od Komisji Rewizyjnej
prosi o udzielenie odpowiedzi poniewaZ kancelaria oplacana jest z budzetu gminy,
kt6ry jest jawny. Podkredlil, 2e obsluga prawna Urzgdu jest oplacana ze Srodk6w
publicznych i wszystko jest jawne. Nie moZe byi tu Zadnych tajemnic.
Pani Radna Lucyna Witkowska poprosila, aby przebieg sesji byl mniej chaotyczny,
aby wszystkie w;rpowiedzi byly wyraZnie nagrane, nawet te, gdzie Burmistrz obra2a
lub zastrasza pozostalych Radnych.

Ad l5.Zakoriczenie obrad sesji.

W zwiqzku z wyczerpaniem porz4dku dziennego posiedzenia Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki zamknql obrady.
Zakonczenie obrad eodz.142o

Protokolowal

Elzbieta Pawlak

Przewodnicz
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